
Skolebestyrelsesmøde den 5. januar 2021  
 
Deltagere:  
Dennis Mejer (DM) (afbud) 
Marieluise Josephine Bek-Pedersen (MJP) 
Rikke Nøhr Spangenberg (RNS)  
Kasper Fløe Svenningsen (KFS)  
Dorthe Thermann Reitz Plovsing (DTP) (afbud) 
Kristoffer Boye Astrup (KBA) 
Jonas Bille (JB)  
Filippa Asved (AS) 
Tenna von Glahn (TG) medarbejder repræsentant (afbud) 
 
Elevråd: 
Theodor Lund Hodges, Nærum (TLH) Afbud 
Jakob Tandrup, Vangebo (JT) 
Skoleledelse: 
Kristine Juel Sklander (KS) 
Semail Wanscher (SW) 
Birgit Schøn (BI) 
Eva Krag 
Referent: SW 
 

1. Velkomst 
Eva Krag er startet den 4/1 som ny administrativ leder. Hun kommer fra en tilsvarende stilling fra 
Furresø Kommune.  
 
2. Meddelelser 
Vi er godt i gang med Fjernundervisning, vi øver os og justerer hen ad vejen. 
Vi har ikke nogen nye smittede på Ravnholm andet end ganske få elever. 
 
Skoleindskrivning: Det ser for nuværende ud til der bliver to klasser på Nærum og 1 klasse på 
Vangebo matriklen. Forvaltningen står for fordelingen af elever, vi har endnu ikke modtaget deres 
udkast. 
 
3. Nyt fra elevrådet 
Elevrådet er ved at planlægge en elevrådsdag, planlægningen af denne dag skulle have været 
afholdt i december. Punkter der er aktuelle er cykeltema og skolens fødselsdag.  
 
4. Byggeproces 
Der har været byggemøde den 5/1 vedr. den planlagte ombygning af udskolingen på Nærum 
matriklen. Der forventes minimum fire byggemøder i år.  
Processen koordineres med vedligeholdelse af alm. byggeri som tag, vinduer osv. Der vil i dette 
kalenderår afdækkes, hvad der skal bygges om. Der tænkes ind, hvordan læringsmiljøer kan 
hænge sammen med didaktikken.  
 



Skolen arbejder med brobygning på tværs af matriklerne så eleverne kan lære hinanden at kende 
sideløbende med byggeproces.  
 
Bestyrelsen og byggeudvalget arbejder videre med ønsker til læring og didaktik, så 
byggeprocessen passer til dette.  
 
Når den mere detaljerede procesplan modtages fra kommunen fordeles denne i bestyrelsen.  
Skolen vil gerne sammen med skolebestyrelsen kommunikere en læsevenlig plan ud til forældre og 
elever, når vi har en plan, der kan præsenteres. Den vil lægges på Aula.  
 
5. Styrket udskoling 
Dette punkt hænger sammen med forrige punkt.  
Lige nu har vi mange drøftelser på at styrke hele skolen, så det ikke isoleret er udskolingen.  
 
Vi kikker på den detailplan der er, og identificerer de emner, der skal tages op og kikker på de 
scenarier der spiller ind til næste møde.  
 
6. Covid-19 
Inden juleferien var der et større udbrud i to afdelinger på Nærum matriklen. Det var i udskolingen 
og i indskolingen. 
I samarbejde med embedslægen lukkede matriklen i to dage plus weekend. På den måde 
stoppede smitteudbruddet. Status er 49 elever og 13 lærere blev konstateret Covid-19 smittet.  
Der har været ganske få smittede på Vangebo matriklen  
 
Vi er godt i gang med fjernundervisning. Skolen er bedre rustet til fjernundervisning denne 
omgang. Der er naturlige forskelle for, hvor meget digital undervisning der foregår, alt efter hvilke 
årgange og aldersgruppe børnene er.  
Det er bestyrelsens opfattelse at der er klare forbedringer oven på det allerede gode 
udgangspunkt.  
 
7. Ledelses status  
Eva Krag (ny administrativ leder) er ansat og skal sættes ind i økonomien. 
 
Vi har haft et par opsigelser på begge matrikler. 
På Vangebo matriklen etablerer vi omrokeringer i stedet for at ansætte, da der er personale til det.  
En udskolingslærer på VA har sygeorlov, der er ansat i hendes stilling.  
På Nærum matriklen har vi haft to opsigelser. 
Vi har ansat en H/D lærer med linjefag.  
Der vil også være nogle interne omrokeringer på Nærum matriklen, da der også er personale der 
kan varetage den vakante stilling.  
 
8. Kommunikation fra dagens møde 
Detailplanen for bryggeprocessen kommunikeres ud i en tilgængelig version. 
 
9. Eventuelt   


